

國際廣生

GLOBAL REVIEW

(双月刊) 2022年11/12月 第6期 总第81期

2022年11月15日出版

目 次

庆祝党的二十大胜利召开

- 1 习近平关于多边主义论述的思想内涵和实践价值 刘贞晔
- 17 全球发展倡议及其对全球治理体系变革的意义 毛瑞鹏

区域与国别研究

- 32 中美关系的“冲突-合作”复合形态 张发林
- 51 美俄对后苏联空间国家制度变化的行动与态度 王 栋 王耀正
——制度扩散还是地缘政治利益

地缘经济与政治

- 73 海外基建竞争与欧盟“全球门户”计划 李 远 巩浩宇
- 91 美国贸易政策新思维映射下的“印太经济框架” 陈 靛

传统与非传统安全

- 108 拜登政府对俄核军控政策的逻辑及影响 钟振明 万 堃
- 129 恐怖主义对难民保护的冲击与制衡规则 谈晨逸

149 英文摘要

156 2022年总目录

國際展望

GLOBAL REVIEW

Vol. 14 No. 6 November/December 2022

Published on November 15, 2022

Contents

Chinese Diplomacy after the 20th Party Congress

- 1 Xi Jinping on Multilateralism: Ideological Connotations and Practical Value
LIU Zhenye
- 17 China's Global Development Initiative and the Improvement of the Global Governance System
MAO Ruipeng

Area Studies

- 32 The Conflict-Cooperation Complex of China-US Relations
ZHANG Falin
- 51 Actions and Attitudes of the U.S. and Russia toward Regime Changes of the Post-Soviet States: Regime Diffusion or Geopolitical Interests
WANG Dong and WANG Yaozheng

Geoeconomics and Geopolitics

- 73 Overseas Infrastructure Competition and the EU's "Global Gateway" Initiative
LI Yuan and GONG Haoyu
- 91 Indo-Pacific Economic Framework: Mapping New Thinking in U.S. Trade Policy
CHEN Liang

Traditional and Nontraditional Security Challenges

- 108 The Logic and Influence of the Biden Administration's Nuclear Arms Control Policy toward Russia
ZHONG Zhenming and WAN Kun
- 129 The Impact of Terrorism on Refugee Protection and Counterbalancing Norms
TAN Chenyi

149 Abstracts

156 Table of Contents(2022)

Inside Back Cover: Call for Papers and Subscription Information.